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Protokół Nr XVII/16 

z XVII posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 17 lutego 2016 roku 

 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 1040 do godziny 1415 w sali dolnej Gminnego Ośrodka Kultury 

w Wydminach. Posiedzenie XVII Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady otworzyła obrady XVII sesji Rady Gminy. Stwierdziła, że na 15 

radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania uchwał. Następnie powitała 

Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, Skarbnik Krystynę Truchan, Sekretarz Gminy Alinę 

Romanowicz, pracowników urzędu gminy, wszystkich sołtysów uczestniczących w obradach oraz 

wszystkie zebrane osoby na sali obrad. 

Przewodnicząca powołała Radnego Leszka Pałdyna na sekretarza obrad sesji Rady Gminy Wydminy. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Zwróciła się z zapytaniem, czy 

radni mają uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

Wójt Gminy Wydminy Radosław Król wniósł formalny wniosek, aby wprowadzić projekty uchwał: 

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Sołectwa Orłowo oraz w sprawie zmiany Uchwały nr 
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XV/99/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Wydminy, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za 

korzystanie z tych przystanków.  

Głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Wójta Gminy Wydminy dot. zmiany porządku obrad 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty. Porządek obrad zwiększa się do 32 punktów. 

Porządek obrad został zmieniony (porządek obrad, po poprawkach, stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu) i wprowadzony (z uwzględnieniem wniosku). 

 

Ad. 3  

Przyjęcie protokołu z XV Sesji oraz XVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Wydminy. 

Radny Adam Szpak wniósł na piśmie uwagi do protokołu z XV Sesji Rady Gminy (kserokopia stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu). Po uwzględnieniu tych uwag i wyjaśnieniu przez Mecenasa Jerzego 

Jankowskiego, wniosek z uwagami został uznany za zasadny i poprawki zostaną wprowadzone do 

protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XV Sesji Rady Gminy Wydminy z uwzględnieniem wniosku 

Adama Szpaka: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Protokół został przyjęty. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Wydminy (bez uwag 

Radnych): 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Protokół został przyjęty. 
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Ad. 4 

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu). 

Brak pytań. 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia zasad otrzymywania diet przez przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Wydminy. 

 

Skarbnik Gminy wprowadziła autopoprawkę, w paragrafie nr 1 zostaje usunięta treść :” udział 

w pracach stałych i doraźnych komisji Rady, paragraf 2 zmienia treść oraz paragraf 3 zostaje usunięty. 

Brak uwag. 

Poddanie pod głosowanie uchwały po autopoprawce: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwał została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet i należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy Wydminy. 

Wójt Gminy Wydminy: w związku z oszczędnościami związanymi z obsługą rady wynikającą 

z poprzedniego roku wprowadzamy zmianę diet dla radnych.  

- Od 1 kwietnia 2010 roku nie były podwyższane diety dla radnych. 

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Głosowanie nad uchwałą:  

ZA: 11 

PRZECIW: 2 
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WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała zostaje uchwalona większością głosów. 

11:38- Radny Marek Naruszewicz opuścił obrady 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wydminy na 2016 rok. 

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą:  

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została jednogłośnie uchwalona. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie gminy Wydminy. 

Od roku 1998 roku istniała uchwała ustalająca stawkę za opłatę. Uchwała zostaje wprowadzona ze 

względu na zmianę treści przepisu określającego wysokość stawki. Wysokość stawki się nie zmienia. 

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwał została podjęta jednogłośnie. 

11:41- Radny Marek Naruszewicz wrócił na obrady Rady Gminy. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 
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Wójt Gminy: Uchwała zostaje przedstawiona pod opiniowanie i podjęcie przez Radę Gminy, ze 

względu na zamiar złożenia wniosku o remont. Aby wniosek był sfinansowany z budżetu państwa, 

biblioteka gminna musi mieć w posiadaniu prawa własności do powierzchni.  

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Jednogłośnie uchwał została podjęta. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Samorządowego Liceum Ogólnokształcącego 

w Wydminach. 

 

Wprowadzenie Wójt Gminy Radosław Król: Jest to uchwała intencyjna, która nie powoduje 

likwidacji liceum, lecz otwiera nam drogę zebrania właściwych opinii organów, takich jak Kuratorium 

Oświatowe. 

-Radna Elżbieta Januszkiewicz: Ośrodek ten uatrakcyjnia naszą miejscowość, tym bardziej 

w perspektywie zostania miastem powinniśmy pozostawić liceum, zwłaszcza, że zdawalność matury 

jest wyższa niż średnia krajowa, a poziom nauki jest bardzo wysoki. Utrzymanie liceum jest 24-letnią 

tradycją i ewenementem jest również, że liceum jest samorządowe. Moim rozwiązaniem jest to, aby 

nie wygaszać liceum w tym roku, jeśli nie będzie więcej niż 10 uczniów chętnych do nauki w tym roku 

w 1 klasie w naszym liceum, poczekać do przyszłego roku szkolnego. Uważam także, że 

w podświadomości uczniów i rodziców przy uchwaleniu tej uchwały powstanie zamysł, że nie ma 

sensu iść do tego liceum, jeśli będzie zlikwidowane. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 10 

PRZECIW: 3 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwał została podjęta większością głosów. 

 



  
Strona 6 

 
  

Przerwa w obradach nastąpiła między godz. 12:15 a godz. 12:20. Po przerwie opuścił obrady Radny 

Grzegorz Beczek.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie w szkołach wyższych 

i zakładach kształcenia nauczycieli oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. 

Wprowadzenie Dyrektor CUW Elżbieta Sosnowska: Podjęcie uchwały wynika z zapisów 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu, który nakłada na organ prowadzący obowiązek 

opracowania na każdy rok budżetowy planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia corocznie maksymalnej kwoty dofinansowania opłat. Przedstawiony plan 

opracowany został na podstawie potrzeb szkół, sporządzonych przez dyrektorów. 

Brak uwag. 

12:25- Radny Franciszek Majcher opuścił obrady 

Brak opinii Komisji Wspólnej. 

Poddanie pod głosowanie uchwały po naniesionej autopoprawce: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwał została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/92/2015 z dnia 25 listopada 2015 roku 

w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2016 rok. 

Uchwała została poddana powtórnie pod obrady, gdyż z dniem podejmowania poprzedniej uchwały 

zostały zmienione przepisy w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie i termin 

sprawozdania wydłuża się do dnia 31 maja każdego roku, a nie jak było w poprzedniej uchwale do 30 

kwietnia 2017 roku.  

Brak opinii Komisji Wspólnej. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 11 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wydminy. 

Wprowadzenie Wójt Gminy: Zapoznanie się z mapą dołączoną do uchwały (załącznik nr 7 do 

protokołu) 

- dopiero po 10 latach zostaje zaktualizowane studium uwarunkować i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy  

- na przedstawionej mapie są naniesione aktualne  wszystkie formy ochrony krajobrazu, obszary 

chronionego krajobrazu, Natura 2000. 

- istotne zmiany to przedstawienie zwartej zabudowy wsi, studium zostało uzgodnione z wszystkim 

instytucjami: Sanepidem, Regionalną Dyrekcją  Ochrony Środowiska itd. 

-dla każdej wsi zostało wykonane i wykazane: zwarta zabudowa wsi. 

-żółte plamy ukazane na mapie, zostały naniesione przez Lasy Państwowe oraz przez Wójta Gminy 

i oznaczają obszary cenne turystycznie i promocyjnie.  

-obszary niebieskie w pasy oznaczają strefy uzdrowiskowe, nie są to uzdrowiska. Jest to kolejny 

proces, aby powstały uzdrowiska. 

-studium uwarunkowań nie przesądza o inwestycjach. 

- studium uwarunkowań jest ważnym dokumentem, bo określa obszary chronione przyrody 

- na mapie znalazł się obszar przemysłowy (koło torów kolejowych), około 15ha. Uwzględniany jest 

tylko przemysł lekki.  

-Radna Elżbieta Januszkiewicz: Czy inwestor Azoty dalej są zainteresowane obszarem przemysłowym 

w gminie Wydminy?  Odp. Niestety nie chcą być w strefie przemysłowej gminy, w związku z tym 

pospieszyli się z inwestycją. Jest zainteresowanie firm, jedna interesuje się naszym obszarem bardzo 

poważnie-zakład naprawy samochodów, chodzi o lakiernie samochodów. Namawialiśmy aby inny 

inwestor wybudował budowę produkcji asfaltowej na naszym terenie, niestety ma swój grunt i chce 

na nim wybudować tą inwestycję. Grupa Azoty czeka na uzgodnienie planu zagospodarowania 

przestrzennego naszej gminy, wtedy podejmą decyzje o inwestycji w naszej gminie (teren zakupiony 

od Agencji Nieruchomości Rolnych). 

- Wójt poinformował Radnych, że pewien inwestor złożył wniosek do urzędu o wydanie decyzji 

środowiskowej i chce w Pańskiej Woli-Osada wybudować dużą farmę trzody chlewnej. Czekamy na 
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opinie Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Nie została jeszcze podjęta decyzja ze strony gminy. 

Prośba o ocenę przez Komisję Rolnictwa Rady Gminy Wydminy.  

12:44 – Radna Elżbieta Januszkiewicz opuściła obrady sesji. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wydminy. 

Wprowadzenie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Waldemara Samborskiego, w której 

przedstawił opinię komisji, że skarga złożona na działalność Wójta Gminy jest w całości niezasadna. 

Wójt Gminy: Sprawa dot. tej działki rozpatrywana jest w sądzie. Dopiero po wyroku sądu wrócimy do 

tematu. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 9 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Czarnówka. 

Radny Adam Szpak stwierdził, że w tytule uchwały nie powinno być plan sołectwa, tylko 

miejscowości. A na ostatniej stronie jest pusta tabela. 

Kierownik Referatu Komunalnego Martyna Choroszewska: Przy uchwale związanej z planem 

Miejscowości Orłowo, ujęliśmy w temacie uchwały sołectwo, gdyż plan będzie obejmować nie tylko 

Orłowo ale także Łękuk Mały oraz Róg Orłowski.  

Plany Odnowy Miejscowości powstały przede wszystkim na wzgląd na drogi gminne, które w ramach 

PROW chcemy zacząć remontować.  
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Wszystkie plany zostały uzgodnione i podpisane. 

Plany Odnowy zostały albo znowelizowane albo wykonane na nowo. Było to konieczne ze względu na 

nowy plan obszarów wiejskich, który wprowadził nowe zasady.   

13:00- Radni Renata Bakun, Justyna Samsel oraz Tadeusz Łukaszczuk opuścili obrady. 

W samej treści Planów Odnowy dołączonych do uchwały jako załącznik Rada Gminy Wydminy oraz 

Wójt Gminy nie może wprowadzać żadnych zmian i korekt. 

Brak dalszych uwag. 

Wójt Gminy wprowadza autopoprawkę w załączniku Uzgodnienia i opinie do planu. 

Głosowanie nad uchwałą (po autopoprawce): 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Grądzkie. 

Brak uwag.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 17.  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Gawliki Wielkie. 

Brak uwag.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 8 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Okrągłe 

Brak uwag.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Pietrasze. 

Brak uwag.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 20. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Radzie. 

Brak uwag.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 8 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Siedliska. 

Wójt wprowadza autopoprawkę w tytule uchwały, i zamiast Program Odnowy i Rozwoju Sołectwa 

Siedliska, wprowadzała tytuł: w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Siedliska.  

Brak uwag.  

Głosowanie nad uchwałą (po autopoprawce): 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Szczybały Orłowskie. 

Brak uwag.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

13:20 – na obrady wraca Radna Justyna Samsel oraz wróciła 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Talki. 

Uwagi wniesione przez Radnego Marka Naruszewicza, dot. zebrania wiejskiego w sołectwie Talki 

i kwesta niedokończonego chodnika. 
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Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

Ad.24 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Orłowo 

Brak uwag.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 9 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Radny Franciszek Majcher opuścił obrady. 

Ad. 25.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XV/99/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Wydminy, warunków 

i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków.  

W grudniu 2015 roku została podjęta uchwała z wyznaczonym jednym przystankiem. Po uzgodnieniu 

z Komendą Powiatową Policji w Giżycku wprowadzone zostaną 15 dodatkowych przystanków na 

terenie gminy Wydminy. 

Radny Adam Szpak zwrócił uwagę, że przystanek w Gawlikach Małych jest zatoka, tylko, że piaskowa. 

Sołtys Orłowa: Czy te wyznaczone przystanki w uchwale będą tylko przy drogach gminnych? Odp. 

Tak, tylko drogi gminne. Można złożyć wniosek o przystanek do Zarządu Dróg Powiatowych 

w Orłowie. 

Brak dalszych uwag.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



  Strona 
13 

 
  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 26 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/83/2015 Rady Gminy Wydminy z dnia 25 

listopada 2015 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Przepisy wyższego rzędu wprowadziły nowe zasady dot. autobusów, przez które nasi przewoźnicy 

muszą ponieść dodatkowe opłaty. Został złożony wniosek jednego z przewoźników, żeby zmniejszyć 

stawkę za podatek od środków transportowych. Po analizie opłat pobieranych w sąsiednich gminach 

zostało postanowione zmniejszenie tego podatku z 2.154,00 zł na 1.700,00 zł. Skutki dla naszych 

przewoźników to 11.000,00 zł.  

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 6 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

13:45 – obrady opuściła Radna Justyna Samsel 

Ad. 27 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2015. 

Przedstawienie sprawozdania przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Waldemara Samborskiego 

( kserokopia stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Ad. 28 

Przyjęcie Programu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wydminy na rok 2016. 

Nastąpiło przedstawienie planu pracy przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Waldemara 

Samborskiego ( kserokopia stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

Głosowanie nad przyjęciem planu: 

ZA: 6 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Programu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wydminy na rok 2016 został przyjęty.  

Ad. 29 

Interpelacje i zapytania Radnych 



  Strona 
14 

 
  

Przewodnicząca Rady Gminy:  

1. Jak dalej będzie wyglądać praca przychodni, zamiast dwóch lekarzy jest jeden, który nie ma 

możliwości przyjąć wszystkich chorych? 

Radny Adam Szpak: 

2. Kiedy zostanie podjęty remont drogi w Gawlikach Małych? 

Radny Franciszek Majcher: 

3. Prośba o interwencje w związku z planowaną budową zakładu produkującego asfalt na ulicy 

Leśnej.  

Radny Marek Naruszewicz: 

4. Czy będzie podjęty remont drogi w Mazuchówce? 

5. Jakie są uzgodnienia drogowe z sołectwami? 

 

Ad. 30 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

1. Doktor Drużba niestety złamał nogę i nie może przyjmować pacjentów. Z tego co jest mi 

wiadomo od marca otwiera gabinet lekarski doktor Warchoł oraz jeden jeszcze lekarz, 

w związku z tym powinno być lepiej. 

2. oraz 4. Boimy się pogody, ale postaramy się ogłosić przetarg na drogi w tym tygodniu. 

Zalepimy największe dziury. 

3. Budowa zakładu mas bitumicznych i asfaltowych zostanie podjęta na prywatnej działce, więc 

nie możemy nic zrobić. Został złożony wniosek o decyzje środowiskową. Czekamy na ocenę 

służb do tego powołanych. Zwracamy uwagę na mieszkańców ul. Leśnych i nie zostawimy ich. 

Inwestor chciał się z mieszkańcami spotkać i przedłożyć temat, niestety do spotkania nie 

doszło. 

5.Odbyło się spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych Panem Pipiro. Niektóre 

sołectwa chcą podjąć współpracę z ZDP.  

6. Radny Marek Naruszewicz: Czy był podejmowany temat skończenia chodnika w miejscowości 

Talki? Odp. Dyrektor Pipiro chciałby w tym roku podjąć prace w tym sołectwie nad powierzchnią 

dróg. W przyszłym roku będziemy zabiegać o dokończenie chodnika. 

 

Ad. 31 

Wolne wnioski i informacje 
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Przewodnicząca Rady Gminy: 

- przeczytała wyniki konsultacji społecznych (stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

- zaproszenie na Debatę z Policją ( 18 luty 2016) 

- powiadomienie, że sprawozdania z pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej są dostępne 

w Biurze Rady Gminy do zapoznania się. 

- zapytanie gościa z Sali, kiedy nastąpi otwarcie 1-go piętra Urzędu Gminy. 

- Sołtys Czarnówki poprosił o wywrotkę na drogę w Czarnówce. 

- Radny Marek Naruszewicz poprosił, aby projekty protokołów były udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Gminy Wydminy lub wysyłane na adres mailowy. Odp. Mecenas Jankowski: Jest 

to niezgodne z prawem i nie można projektów żadnych dokumentów udostępniać publicznie. 

 

Ad. 32 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato podziękowała zebranym Radnym oraz gościom za udział 

w obradach sesji i zamknęła obrady o godz. 1415. 

 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

 

             Grażyna Plato 
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